
Riport Szűcs Nóra tanárnővel 

 
1.Kik azok a tanárok, akik most is itt tanítanak, és akkor is itt tanítottak, amikor maga 

idejárt? 

-Szabó Ferenc Krisztián tanár úr, Bertalan Gábor tanár úr, Paska Andrea tanárnő, Andáné 

tanárnő 

 

2.Volt akkor büfé? Ha nem, mi volt a helyén? 

-Igen, volt büfé, ott ahol most is van. 

 

3.Melyik terem volt az osztályuk? 

-A mostani 9.a osztály, az utolsó évben pedig a biológia előadó 

 

4.Akkor mennyire vették szigorúan a lányoknak az öltözködést? Milyen szabályok, 

előírások voltak? 

-Nagyon szigorúan vették. Volt olyan lány, akit hazaküldtek, mert acélbetétes bakancs volt 

rajta, és a sziládys póló rendszeres viselet volt azokon a lányokon, aki nem úgy öltözött fel, 

ahogy kellett volna.  

 

5.Milyen büntetés járt a házi feladat hiánya miatt? 

-Általában egyes, de ez a mínuszos rendszer már akkor is volt. 

 

6.Mennyit változott a tanórák menete, és a tanulnivaló mennyisége? 

-Nagyon sokat. A tanulnivaló mennyisége rengeteget csökkent, a tanórák menete meg 

annyiban változott, hogy nálunk nem volt semmi interaktivitás, szóval ez egy nagyon 

frappáns újítás volt szerintem.  

 

7.Hányan voltak egy osztályban, és milyen volt az osztályközösség? 

-30-an voltunk, és egész jó volt az osztályközösség. Érettségire nagyon jól 

összekovácsolódtunk. 

 

 



 

8.Milyen szakkörök és tanórán kívüli elfoglaltságok álltak a diákok rendelkezésére? 

-Volt például énekkar, de nekünk délután ugye több időnk volt, mert nem volt ennyi tanítási 

óra. Sportfoglalkozások voltak, de akkor nem voltak még ilyen különlegesebb sportok, mint 

például a gyorstollas.  

 

9.Miért ezt az iskolát választotta diákként és tanárként? 

-Én eleve halasi vagyok, és a nővérem már akkor idejárt, akkor volt 12-es, amikor én 

idejöttem 6 osztályosba, szóval ez is egy nagyon nyomós érv volt. Tanárként pedig 

kézenfekvő volt, sok mindenkit ismertem, de eleinte egy kicsit frusztráló volt az, hogy a régi 

tanáraim a kollégáim lettek, de szerencsére mindenkivel jól kijövök.  


